



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG.

TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 20086

29th June, 2021

Dear Parents/ Guardians,

eClass Apps and eAttendance

To enhance communication with parents and students, the school is going to adopt eClass Apps and implement eAttendance for students with effect from September, 2021.

The school can view a real-time list of students who are late, absent or leaving early, and notify their parents. Parents can also check their children's attendance online.

If a student loses his student card (eClass SmartCard), he should go to the General Office and apply for a replacement card by 15th July, 2021.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal

陳瑞祺(喇沙)書院 九龍何文田常和街四號 電話:二七一一八一七五

傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175 FAX: 27621550

20086

敬啟者:

eClass Apps 應用程式 和 eAttendance 考勤系統

學校將於2021年9月開始採用eClass應用程式和電子考勤系統以加強與家長和學生通訊。學校可即時檢視學生遲到、缺席及早退名單,方便通知家長,家長亦可即時在網上查閱子弟出席情況。

如遺失學生證(eClass SmartCard),學生應於2021年7月15日或之前到校務處申請補領學生證。

如有疑問,歡迎致電校務處查詢(電話27118175)。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟

2021年6月29日